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فرشید اسماعیلی رباط داد!
پیش از ســفر تیم فوتبال فولاد خوزستان به ترکیه برای برپایی 
اردویی چند روزه و برگزاری چند دیدار دوســتانه بود که فرشــید 
اســماعیلی شماره هشت سابق اســتقلال به عنوان آخرین خرید 
جواد نکونام به سایر بازیکنان تیم ملحق شد تا قرمزپوشان اهوازی 

با قدرت بیشتری آماده فصل جدید شوند.
حالا اما در شرایطی که چند روز بیشتر از خبر عقد قرارداد رسمی 
اســماعیلی با باشگاه فولاد خوزستان سپری نشده، این بازیکن در 

جریان دیدار دوستانه برابر الشــحانیه با مصدومیت از ناحیه رباط 
صلیبی مواجه شده تا بازه زمانی ای بین 6 تا 9 ماه را دور از میادین 
باشــد و با این وصف احتمالا او فصل بیست و دوم فوتبال ایران 
را به همین دلیل از دســت خواهد داد. البته مرادی پزشک باشگاه 
فولاد خوزستان هنوز خبر پارگی رباط صلیبی را تایید نمی کند و در 
این زمینه اینطور توضیح داد:» ما همچنان در حال بررسی هستیم. 
خب ببینید اجزای زیادی هم هست. مینیسک هست رباط داخلی 

هســت و ... اجازه بدهید متخصصین زانو ایشان را ویزیت کنند و 
هر اتفاقی رخ داده باشد اطلاع رسانی خواهیم کرد.« 

پزشک باشگاه فولاد خوزســتان سپس در واکنش به این سوال 
که چه زمانی به صورت دقیق درباره اســماعیلی اطلاع رســانی 
خواهد شــد اضافه کرد:» تا 48 ساعت آینده مشخص خواهد شد 
و شــرایط هر چه باشد به صورت رســمی از طریق رسانه باشگاه 

اعلام می شود.«

ورزشی

اخبار کوتاه 

  امید کردی
ســرخ پوشــان پایتخت بعد از آن که رقیب دیرینه 
شان یعنی استقلال، قهرمان لیگ برتر شد، تغییراتی 
را در چینــش کادر فنی خود انجام دادند. اصلی ترین 
انتقاد هواداران پرســپولیس در فصل گذشته متوجه 
کادر فنی تیمشــان بود، آنها در بزنگاه هایی که باید 
از لغزش های اســتقلال اســتفاده نکردند تا پس از 
پنج قهرمانی متوالی، آبی ها فاتح لیگ برتر شــوند. 
در طول فصل گذشــته اتفاقاتی درون و بیرون زمین 
برای شاگردان گل محمدی رخ داد که نقش بسیاری 
در نایب قهرمانی پرســپولیس داشت. اتفاقات بیرون 
زمین از پیش فصل شــروع شــده بود که خریدهای 
یحیــی آنچنان به کار تیمش نیامدنــد و با مصاحبه 
هایی کــه در طی فصل کمکی بــه آرامش تیمش 
نمی کرد، ادامه یافت. مصدومیت بازیکنانی همچون 
وحید امیری، ســیامک نعمتی و کمال کامیابی نیا از 
دیگر چالش های بیرون زمین پرسپولیســی ها بود، 
مصدومیت هایی که این روزها نیز گریبان شاگردان 
گل محمدی را گرفته اســت. امــا در درون زمین، 
بزرگترین نقطه ضعف قرمزهــای تهران دروازه بان 
این تیــم بود. حامد لک دیگر آن دروازه بان مطمئن 
بازی های لیگ قهرمانان آســیا نبود و اشــتباهاتش 
امتیازات حساســی را از پرســپولیس گرفت تا اولین 
خروجی این فصل سرخ های تهران باشد. تندخویی 
های گل محمدی بــا داوران از دیگر اتفاقات درون 

زمینی بود که تبعات ســنگینی همچون محرومیت 
چهار جلســه ای برای یحیی به همراه داشت. حضور 
دســتیاری چون حمید مطهری در کنار گل محمدی 
از دیگر انتقادات هواداران نسبت به نیمکت تیمشان 
بود، دستیاری که با پایان لیگ از پرسپولیس جدا شد 

تا سرمربی نساجی مازندران شود و به جای او اوسمار 
لوس برزیلی بــه عنوان دســتیار اول گل محمدی 

انتخاب شود. 
مظاهر رحیم پور، بدنساز پرســپولیس و داوود فنایی، 
مربــی داروزه بان ها نیز از کادر فنی پرســپولیس جدا 

شــدند و به ترتیب پپه لوسادا و ولسلی ننکا جای آنها را 
گرفتند. قرمز ها در بازار نقل و انتقالات شروعی طوفانی 
داشتند. آنها در خط دروازه علی رضا بیرانوند، دروازه بان 
تیم ملــی را به خدمت گرفتند. بیرانوند بعد از حضوری 
ناموفق در بواویستای پرتغال در سال جام جهانی برای 

پس گرفتن جایگاهــش از امیر عابدزاده به لیگ ایران 
بازگشت. پرسپولیســی ها در پست مدافع میانی بعد از 
خداحافظی سید جلال حسینی از فوتبال و جدایی علی 
رضا ابراهیمی، مرتضی پور علی گنجی را جذب کردند. 

پور علی گنجی بعد از پارگی رباط صلیبی و ســپری 
کردن دوران نقاهت بعد از عمل جراحی، اواخر فصل 
گذشته روزهایی را با پرسپولس تمرین کرد تا زمزمه 
های پیوســتن او به سرخها از همان روزها در رسانه 
ها منتشر شود، اتفاقی که در نهایت نیز رنگ واقعیت 
به خــود گرفت. دیگر خرید پرسپولیســی ها در این 
پست گئورگی گولســیانی مدافع گرجستانی و سابق 
سپاهان اســت. در پست دفاع راست نیز پرسپولیس، 
دانیال اســماعیلی فر را با قراردادی دو ســاله جذب 
کرد تا مشخص شــود گل محمدی تمایلی به ادامه 
حضــور رامین رضاییان در تیمش ندارد. در ســمت 
چــپ خط دفاعی بعد از جدایی ســعید آقایی و علی 
شجاعی از جمع سرخ پوشان، محمد مهدی احمدی 
مدافع و وینگر چپ پای تیــم ملی امید به عضویت 
پرســپولیس درآمد. البته با توجه به مصدومیت وحید 
امیری که ســابقه بازی در پست دفاع چپ را داشته، 
احتمال خرید یــک دفاع چپ دیگر بــا نظر یحیی 
گل محمدی وجود دارد. ســومین صید ســرخ ها از 
ســپاهان، ســروش رفیعی هافبک خلاق و تکنیکی 
اســت که بعد از قریب به سه ســال دوباره پیراهن 
پرســپولیس را به تن می کند. حال با توجه به تمدید 

میلاد ســرلک و حضور کمال کامیابــی نیا باید دید 
گل محمدی چگونه از رفیعی استفاده خواهد کرد. اما 
شــاه ماهی نقل و انتقالات بدون شک سعید صادقی 
هافبک بیســت و هشت ساله فصل گذشته گل گهر 
ســیرجان بود که با قراردادی نجومی به پرسپولیس 
پیوســت. او با ثبت هفت گل و چهــارده پاس گل، 
تاثیر گذارترین بازیکن لیــگ برتر لقب گرفت. زوج 
صادقی با مهدی ترابی که یازده پاس گل را برای هم 
تیمی هایش در فصل گذشــته ارسال کرده می تواند 
برای هر تیمی دردسرســاز شود. مهم ترین خلا حال 
حاضر پرسپولیس در پســت مهاجم است، جایی که 
پاکدل و مهدی عبدی مصدوم هستند و تنها مهاجم 

پرسپولیسی ها شرزود تمیروف است.
بعد از آنکه گل محمدی از جذب کاســیانو منصرف 
شد، حال شایعاتی از حضور شیخ دیاباته مهاجم سابق 
استقلال در پرســپولیس به گوش می رسد. تعلل در 
خرید مهاجم تــا آن جایی پیش رفت که حتی تعداد 
اندکی از هواداران پرسپولیس در اعتراض به مدیریت 
مقابل ساختمان باشگاه دست به تجمع زدند. به نظر 
بعد از خرید مهاجم خارجی و اضافه شــدن بازیکنان 
مصدوم به تیم، پرســپولیس روی کاغذ ابزار لازم را 
برای قهرمانی هشتم در لیگ برتر در اختیار دارد. اما 
در فوتبــال معادلات و پیش بینــی های روی کاغذ 
اتفاق نمی افتد و شایسته ها در مستطیل سبز برتری 

خود را به اثبات می رسانند.

 امیری و آغاز کار با توپ؛ 
او به جام جهانی می رسد

او در زمیــن شــماره یک کمــپ تیم های ملــی به همراه 
فیزیوتــراپ بعد از نرم دویی کار بــا توپ را آغاز کرده و این 
نشــان می دهد شرایط خوبی دارد و به زودی آماده بازگشت 
به میدان می شود. هیچ بعید نیست که او در اردوی شهریور 
هم یکی از بازیکنان حاضر در جمع شــاگردان اســکوچیچ 
باشد. پیش از این شایعه شده بود وحید امیری به دلیل شدت 
مصدومیــت و جراحی از ناحیه کمر بــه جام جهانی نخواهد 
رسید اما با وضعیتی که امروز ما از وحید امیری در کمپ تیم 
هــای ملی دیدیم باید گفت که قطعــا به جام جهانی خواهد 

رسید.
جالب اینکه همزمان با حضور وحید امیری در زمین شماره 
یک کمپ تیم های ملی، تیم ملی جوانان با مربیگری صمد 
مرفاوی در گوشه ای دیگر از زمین مشغول تمرینات تاکتیکی 
بودند. تیم ملــی جوانان خود را برای حضور درتورنمنت کافا 
آماده می کند. آنها به زودی راهی تاجیکســتان خواهند شد و 
قرار است شهریور ماه در بیشکک برای کسب سهمیه حضور 
در جام ملت هــا و انتخابی جام جهانی بــا تیم های امارات، 

قرقیزستان و برونئی مسابقه دهند.

فوق ستاره لهستانی ها به قهرمانی 
جهان می رسد

ویلفرد لئون، یکی از سوپر استارهای والیبال دنیاست که به 
دلیل آسیب دیدگی رقابت های لیگ ملت ها را از دست داد. او 
به شکل فشرده ای دوران ریکاوری خود را پشت سر می گذارد 
تا بتواند در مســابقات قهرمانی جهان تیم ملی لهســتان را 

همراهی کند.
لئون، چندی پیش، درباره شــرایط خــود گفت: وقتی ۱۰۰ 
درصد چراغ سبز پزشکی را دریافت کنم آن موقع با سرمربی 
تیم ملی در مورد بازگشــت صحبت خواهم کرد تا دوباره به 
تیم ملحق شوم. امروز من نمی توانم توضیح بیشتری در این 
مورد بدهم. کلید بهبودی من کار کردن به شکل گام به گام 
و حفظ ثبات است. این که بخواهم روی خودم فشار بیاورم یا 

برای بازگشت کار سنگینی انجام دهم احمقانه است.
رقابت های والیبــال قهرمانی جهان از اوایل شــهریور ماه 
در لهستان و اســلوونی برگزار می شود. در همین راستا طی 
روزهای اخیر لیســت ٢٣ نفره تیم ملی والیبال لهستان برای 
مسابقات قهرمانی جهان منتشر شد که نام فوق ستاره آن ها 
یعنی ویلفرد لئون نیز در این لیست مشاهده می شود. بنابراین 
به نظر می رســد که این بازیکن مشکلی برای همراهی تیم 

نیکولا گربیچ در مسابقات قهرمانی جهان نخواهد داشت.

حضور تیم ملی والیبال ایران در جام 
واگنر قطعی شد

ایران و لهستان پنجشنبه شب هفته گذشته برای دومین بار 
در تورنمنت VNL ٢۰٢٢ به مصاف یکدیگر رفتند. مسابقه 
اول دو تیم در مرحله گروهی با نتیجه ٣-٢ به سود ایران به 
پایان رسیده بود؛ دیدار فوق العاده جذابی که شاگردان عطایی 
مقابل چشــم بیش از ۱۰ هزار هوادار لهســتانی تیم نیکولا 

گربیچ را شکست دادند.
این بار لهستان موفق شد در یک رقابت فوق العاده تماشایی 
با نتیجه ٣-٢ ایران را شکست دهد و راهی نیمه نهایی لیگ 
ملت ها شود. این شانزدهمین برد لهستانی ها در تقابل با ایران 
بــود. همچنین ۱۰ جدال دو تیم نیز با پیروزی ملی پوشــان 

ایران به پایان رسیده است.
اما به نظر می رسد که سریال این رقابت جذاب باز هم ادامه 
خواهد داشــت و احتمالا ایران در اواخر مرداد ماه به مصاف 
شــاگردان گربیچ می رود. بر این اســاس، اواخر مرداد ماه و 
پیش از رقابت های قهرمانی جهان، دو تیم ایران و لهســتان 
ایــن بار در جام واگنر به مصاف یکدیگر خواهند رفت. ایران 
اکثرا پای ثابت واگنر در سال های اخیر بوده است و حالا یک 

بار دیگر حضور ما در این رقابت ها قطعی شده است.
گفتنی است تیم ملی والیبال ایران از ٢٧ تا ٢9 مرداد ماه در 

جام واگنر حضور پیدا خواهد کرد.

سرخ ها و رویای هشتمین قهرمانی 

آخرین تمرین تیم ملی والیبال زنان ایران پیش از حضور در مســابقات 
کشورهای اسلامی برگزار شد و الکساندر کمپدلی در حاشیه این تمرین 

درباره وضعیت تیم صحبت کرد.
الکســاندرا کمپدلی، ســرمربی تیم ملی والیبال زنــان ایران در مورد 
پیشــرفت ملی پوشــان از زمانی که هدایت تیم را برعهده گرفته است، 
گفــت: تیم از روز اول خوب پیشــرفت کرده و کارهــای خوبی انجام 
داده ایــم. بازیکنان برای اینکه به ترکیب نهایی برســیم  خیلی تلاش 
کردنــد. در آغاز تمرینات بیشــتر نیاز به درک و هماهنگی داشــتیم تا 
بازیکنان با روش تمرین من بیشتر آشنا شوند و بتوانیم با هم کار کنیم. 
قطعا برایشان خیلی سخت بوده و چیزهای جدید  گفته شده اما باید یاد  

می گرفتند تا خود را در سطح بین المللی نشان بدهند.
بازیکنان صبور بودند تا به این مرحله رسیدند. به تدریج سختی ها را با 
کمک هم رفع کردیم. تک تک اعضای تیم و بازیکنان تا به الان نهایت 
تــلاش خود را کرده اند و در آینده هم همیــن روند را ادامه می دهند تا 
اسم والیبال ایران را در جهان بالا ببرند.او در مور تاثیر اردوهای خارجی 
در روند آماده ســازی تیم گفت: خیلی مهم و مفید بود و به شکل گیری 
تیم کمک کرد، چون کار با تیمی با تجربه بازی های بین المللی متفاوت 
با اردوهای داخلی اســت. همه تیم هایی کــه در اردوی خارجی با آنها 
بازی کردیم از نظر تکنیکی خیلی ســخت نبودند اما در زمینه ترکیب و 
هماهنگی به ما کمک کردند.او با بیان اینکه تیم ما  از بازیکنان حرفه ای 
تشــکیل شده اند، تاکید کرد: البته این حرفه ای بودن به معنی سال های 
حضور در تیم ملی اســت نه تجربه بازی بین المللی. بازیکنانی که سال 
هاســت در تیم ملی کار می کنند ۱٧ بازی ملی دارند که این خیلی کم 

است. البته این بازیکنان برای تیم ما مفید بودند چون به بازیکنان جوانتر 
یاد دادند چگونه حرفه ای کار کنند. از طرفی این بازیکنان حرفه ای خود 
را آماده تغییر و رشــد نشان دادند و نگفتند چون چند سال است اینگونه 

کار می کنیم پس روش کارمان همین است.
کمپدلی در پاسخ به این سوال که روی چه نکات کار کرده است، گفت: 
روی دریافت خیلی کار کرده  و پیشرفت هم داشته ایم. باید توجه داشته 
باشــیم که در لیگ های ایرانی دفاع ها و اسپکرهای ما مقابل بازیکنان 
کوتاه قدتر کار می کنند بنابراین روی دفاع و اسپک مقابل بازیکنان بلند 
قــد هم تمرین کردیم.  موضوع دیگر اینکــه در والیبال زنان توپ دیر 
می افتد و رالی ها طولانی اســت اما زنان ایــران مانند مردان رالی های 
کوتاهی دارند و توپ زود روی زمین می خوابد به همین دلیل این را هم 

تغییر دادیم تا رالی ها طولانی شوند.

آلومینیوم اراک که در هفتــه اول لیگ برتر میزبان هوادار خواهد بود، 
امروز در دیــداری تدارکاتی برابر خیبر خرم آبــاد قرار گرفت تا مهدی 
رحمتی در فاصله دو هفته تا آغاز لیگ برتر شاگردان خود را محک بزند.
ســرمربی آلومینیوم در پایان این دیدار درباره شــرایط تیمش توضیح 
داد: خدا را شــکر از روزی که برنامه را به باشــگاه داده ایم طبق همان 
برنامه 6 هفته ای پیش می رویم و امروز هم یک بازی دوســتانه با خیبر 
داشــتیم؛ از آقای کمالوند، تیم و مجموعه شان تشکر می کنم که قبول 
زحمت کردنــد و تا اینجا آمدند. فردا به تهــران می رویم و چهار بازی 
متوالی در تهران داریم. شــرایط خوبی داریم و همه بچه ها با جان و دل 
و تمرکز، تمرین می کنند. انشــاالله تا شــروع بازی ها سعی می کنیم به 

شرایط ایده آلی برسیم.
وی در خصــوص اخباری که پیرامون جــذب بازیکن کلمبیایی وجود 
دارد گفت: شنیده ها زیاد است. ما درخواست بیش از ۱۰ بازیکن را زدیم 
که کارهای ویزایشــان انجام شــود و بیایند که زمان را از دست ندهیم 
و بتوانیم به جمع بندی برســیم. نامه ها را در ابتدا زدیم اما هنوز شرایط 
ویزایی دو بازیکنی که می خواســتیم، مهیا نشده است. انشاالله به زودی 
ایــن اتفاق رخ می دهد و ظرف ٣-4 روز آینده دو بازیکنی که مدنظر ما 
هســتند اضافه می شوند. رحمتی در مورد پست این بازیکنان گفت: هم 

مهاجم هستند و هم وینگر؛ چند کاره هستند.
سرمربی آلومینیوم در واکنش به اینکه قرعه متعادلی به این تیم خورده 
که به صــورت متوالی و همچنین در هفته هــای اول با تیم های مدعی 
بازی ندارند عنوان کرد: می شود به من بگویید آیا در فوتبال ایران تیمی 

هست که مدعی نباشد؟

رحمتی ســپس در خصوص دو قطبی شدن لیگ و هزینه های بالای 
برخی تیم ها گفت: پارســال هم همین شرایط بود و همین اتفاقات رخ 
داد؛ 6 تیم بالای جدول خیلی هزینه کرده بودند و بقیه تیم ها به نسبت 
متعادل. نظر من این اســت که بازی آسانی وجود ندارد و همه بازی ها 
سخت است. تیم ما هم امسال به لحاظ بازیکنی خیلی خوب بسته شده 
و جوان شــده است؛ من از این بازیکنانی که به تیم اضافه شده اند لذت 
می برم. همه بازی ها سخت است و سعی می کنیم از ابتدا با قدرت مقابل 

همه تیم ها قوی و محکم ظاهر شویم.
وی دربــاره شــرایط آلومینیوم برای میزبانی در هفتــه اول لیگ برتر 
توضیح داد: طبق صحبت هایی که با آقای رجاییان کردم ایشــان پیگیر 
هســتند و خودشان بالای سر کار هســتند؛ به ما گفتند که استادیوم به 

بازی اول می رسد و انشاالله که برسد.

 بازیکنانم می خواهند نام والیبال ایران 
را در جهان بالا ببرند

 رحمتی: همه تیم های 
لیگ برتر مدعی هستند

این بار حساسیت بازی دو تیم به خاطر حضور مربیان پرتغالی روی نیمکت دو تیم است. ریکاردو 
ساپینتو که آمده تا از عنوان قهرمانی فرهاد مجیدی در استقلال دفاع کند و مورایس هم که به 
دنبال بازگرداندن سپاهان به روزهای قهرمانی است.قابل پیش بینی است که در استادیوم آزادی، به 
خاطر روحیه تهاجمی این دو مربی، حتی در هفته نخست یک بازی جذاب شاید هم پر گل ببینیم. 
چرا که هر دو تیم در بازی های دوستانه نشان داده اند که با یک مهاجم در راس و دو مهاجم در 
کنار بازی خواهند کرد، یعنی بازی با ٣ مهاجم. سپاهان در بازی با داریکا اسپور ترکیه از شهریار 
مغانلو در راس خط حمله و از حســینی و علی نژاد در کناره ها بهره برد و 4 گل به تیم ترکیه ای 
زد و اســتقلال هم در مصاف با تیم پیرلو در حالی با دو گل امیر علی صادقی بازیکن جوان خود 
به برتری رسید که ساپینتو، همزمان در ترکیب اولیه سجاد شهباززاده، پیمان بابایی و یامگا را وارد 
زمین کرده بود.   به جذابیت های این بازی کری دو مربی را هم باید اضافه کرد. تقابل آنها بدون 
شک در رسانه های پرتغالی هم بازتاب خواهد داشت. ساپینتو البته پیش از مراسم قرعه کشی و در 
گفتگو با کانال رسمی باشگاه استقلال گفت: من یک مربی جاه طلب هستم و ذهنیت برنده دارم. 
مورایس فعلا  فوتبال ایران، به خصوص لیگ برتر، به چنین بازی هایی احتیاج دارد. بازی هایی 
که در آن درصد احتیاط پایین بیاید و درصد ریسک بالا برود و تیم ها با سه مهاجم بازی کنند. در 
فوتبال روز دنیا هم این چنین است. تیم ها ابتدا حمله می کنند و بعد دفاع. وقتی تعداد گل های 
زده بیشتر از خورده باشد ٣ امتیاز به دست می آید اما در بازی های لیگ برتر بیشتر تیم ها ابتدا به 
گل نخوردن فکر می کنند و بعد به گل زدن. به همین دلیل است که میانگین گل های به ثمر 
رسیده در هر بازی در بازی های لیگ برتر ایران پایین تر از استانداردهای جهانی است. به نظر می 

رسد که این استاندارد با تفکرات مربیان پرتغالی در فوتبال ایران تغییر خواهد کرد.

ذوب آهــن که پیش از حضور مهــدی تارتار برای بقا در لیگ برتر می جنگید و به لطف پیروزی 
تراکتور در برابر سایپا در جدول بازی های لیگ برتر ماند، فصل گذشته، ارایه گر بازی های خوبی 
در برابــر حریفــان بود و در نهایت هم به رتبه هفتم جدول رســید. با این توضیح که در برخی از 
بازی ها اشتباهات سهوی داوران امتیازات حساسی را از تیم مهدی تارتار گرفت. در غیر اینصورت 
ذوب آهن و مهدی تارتار می توانستند فصل را با رتبه ای بهتر از هفتمی به پایان ببرند. به عنوان 
نمونه در بازی با تراکتور، گل ســه امتیازی ذوب آهن بی دلیل مردود اعلام شــد و یا در بازی با 
نفت مسجد ســلیمان گل حریف در موقعیت آفساید به ثمر رسید. ذوب آهن بدون شک اتفاقات 
فصل گذشته را فراموش کرده و حالا به دنبال نمایشی بهتر در فصل جاری به همراه مهدی تارتار 
است. مربی که در برهه ای به همراه پارس جنوبی صدرنشینی در لیگ برتر را هم تجربه کرد و در 
اولین فصل حضور این تیم در لیگ برتر پارســی ها را به عنوان پنجمی رساند. ذوب آهن با وجود 
بودجه محدود و ناتوان در خریدهای اسمی در بازی های دوستانه پیش فصل تیم خوبی نشان داده 
است. این تیم بعد از شکست فجر سپاسی این بار در تهران تیم نساجی، قهرمان جام حذفی، را با 
نتیجه دو بر یک شکست داد تا نشان دهد می خواهد فصل را تهاجمی و به مراتب بهتر از گذشته 
شــروع کند.یکی از خصوصیت های بارز تیم های تحت هدایت مهدی تارتار سختکوشی و بازی با 
احســاس مسئولیت بالاســت.  تلفیق بازی تهاجمی با این خصصیه ها که در دو بازی ابتدایی تیم 
ذوب آهن نشــان داده شد بدون شــک موجب می شود نماینده فوتبال اصفهان در فصل پیش رو 
روزهای بهتری را در لیگ برتر تجربه کند. 4 گل زده و ۱ گل خورده در دو بازی دوستانه سپری 
شــده حکایت از روحیه برتری طلبی تیم ذوب آهن در فصل جدید دارد. در یک کلام باید گفت 

ذوب آهن در فصل پیش رو بدون شک به تکرار مقام هفتمی راضی نخواهد شد.

حمید عبداللهی که بعد از بازی دوســتانه خیبر خرم آباد و آلومینیــوم اراک که رویارویی او با تیم 
سابقش بود، گفت: هر دو تیم در فصل آماده سازی هستند. البته تیم آلومینیوم از ما جلوتر بود چرا که 
خیبر فاز اول تمرینات آمادگی جسمانی خود را پشت سر گذاشته و تازه از شرایط از سخت بدنی خارج 
شدیم. بیشتر روی ساختار دفاعی تیم تمرکز داشتیم و در این بازی می خواستیم سازمان دفاعی خود 
را محک بزنیم که خوب بود. به نظرم چیزی که مدنظر داشتیم را به دست آوردیم. فاز بعدی تمرینات 
ما بیشتر به کارهای تاکتیکی اختصاص خواهد یافت. همچنین حفظ آمادگی جسمانی تا شروع بازی 
ها را در دستور کار خواهیم داشت. او در پاسخ به این سوال که بازیکنان خوبی جذب کردید و مدعی 
صعود به شمار می روید تاکید کرد: در جذب بازیکن موفق بودیم ولی مدعی صعود بودن فقط جذب 
بازیکن یا کادرفنی نیست. عوامل دیگری هم در صعود تیم ها دخیل است. ما با تمام توان کار می 
کنیم. جذب بازیکن هم بخشــی از فاز اول کار ما بود که انجام شد. فکر می کنم 8۰-٧۰ درصد در 
این زمینه موفق بودیم. یکی دو بازیکن دیگر به جمع ما اضافه می شــوند. تمام هدف ما صعود به 
لیگ برتر است. امیدوارم که مسئولین استان لرستان هم حمایت کنند تا به یاری هواداران راهی لیگ 
برتر شویم.مربی خیبر خرم آباد در مورد فشردگی کار در لیگ یک گفت: قطعا همین گونه است. سال 
قبل همه می گفتند رقابت فقط بین یکی دو تیم است ولی دیدیم که حداقل شش تیم مدعی صعود 
بودند. فکر می کنم هشت تیم یا بیشتر هم به دنبال نیفتادن بودند. هم بالا و هم پایین جدول رقابت 
بود و لیگ یک از لیگ برتر سخت تر است. در لیگ برتر یکی دو تیم برای قهرمانی رقابت می کنند 
و بقیه به دنبال حضور هستند. در لیگ یک اما نصف جدول حداقل برای صعود و نصف بعدی برای 
بقا جنگ می کنند. با حضور ۱8 تیم، فشار زیادی را در این لیگ شاهد هستیم و امیدوارم که برنامه 

ریزی به گونه ای باشد که تیم ها بتوانند ریکاوری کنند.

جذاب و پر گل در آزادی؛ 
منتظر باشید

ذوب آهن و مهدی تارتار؛ 
عبور از سکوی هفت

عبداللهی: لیگ یک 
از لیگ برتر سخت تر است


